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رصد میزان مصرف انرژی مشترکین 
با نصب کنتورهای هوشمند در 

گلستان
گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
به راحتی  هوشمند  کنتور های  نصب  با   : گفت 
می توان به مدیریت بار شبکه اقدام کرد.سید احمد 
موسوی در جلسه هوشمندسازی کنتورهای برق 
مصرف  پر  خانگی  و  اداری،کشاورزی  مشترکین 
گفت : با جایگزینی کنتور های هوشمند مشترکان 
دقیقه،  به  دقیقه  و  به ساعت  می توانند ساعت 
میزان مصرف خود را بررسی و از آن اطلاع پیدا 
کنند.وی افزود : بر اساس قانون برای متقاضیان 
نصب  هوشمند  کنتور های  برق،  اشتراک  جدید 
می شود. اما هم زمان با مشترکان جدید، هوشمند 
سازی کنتور مشترکین پر مصرف هم در دستور کار 
توانیر قرار گرفته است.موسوی با اشاره به عملکرد 
مدیریت ها در شهرستان  در حوزه هوشمند سازی 
تمام  اختصاصی،  سهمیه  به  توجه  با   : گفت 
کنار  در  را  هوشمندسازی  بایستی  ها  مدیریت 
نصب انشعاب جدید باید مدنظر داشته باشند، 
و هر هفته میبایست عملکرد خود را اعلام نمایند 
چرا که رویت پذیری و کنترل پذیری،جزو تکالیفی 

است که از سوی توانیر اعلام شده است.

در دیدار با سردار حیدرنیا
شهردار کرج: بسیج خط مقدم 

خدمات رسانی به مردم است
مدیران  و  معاونین  از  جمعی  و  کرج  شهردار 
شهری صبح امروز پنج شنبه هشتم آذر ماه به 
مناسبت هفته بسیج با فرماندهی سپاه امام حسن 

مجتبی )ع( استان البرز دیدار و گفتگو کردند.
مهرداد کیانی در این دیدار ضمن تبریک هفته 
بسیج به سردار پاسدار حیدرنیا فرماندهی سپاه 
انقلاب  والامقام  شهیدان  خاطره  و  یاد  استان، 
اسلامی، دوران دفاع مقدس و مدافعان حرم اهل 
و صدور  داشت  گرامی  را  علیها  الله  بیت سلام 
فرمان تاریخی امام خمینی )ره( مبنی بر تشکیل 
بسیج را نقطه عطفی در انقلاب اسلامی دانست.  
و  پرُثمر  نهادی  »بسیج  اینکه  بیان  با  وی   
افتخارآفرین است که از لاله زار انقلاب اسلامی و 
دفاع مقدس روییده است.« گفت: بسیجیان در 
عمرِ پرُبرکت انقلاب اسلامی و در روزهای سخت 
ایثار و  با روحیه  و دشوار و بزنگاه های مختلف 
بوده  نجات کشور  عامل  و  دفاعی  فداکاری سپر 
اند و بسیاری از فتوحات و دستاوردها و افتخاراتِ 
کشور مرهون و مدیون حضور ممتاز این نیرو در 

صف مقدم خدمات رسانی به مردم است.  
کیانی با اشاره به همکاری های مستمر سپاهِ امام 
حسن مجتبی )ع( استان و ناحیه مقاومت بسیج 
امام حسین )ع( کرج با مدیریت شهری در زمینه 
های فرهنگی و عمرانی و حمایت از روند توسعه 
و آبادانی این کلانشهر، عنوان کرد: ما با تکیه بر 
تفکر بسیجی و با کارِ جهادی به صورت همزمان 
در چندین جبهه کاری در حال تکمیل طرح های 
زیربنایی هستیم و خودِ پروژه ها گزارش عملکرد 
شهری  مدیریت  ششم  دوره  اقدامات  مصور 

هستند.  
استان  فرمانده سپاه  علیرضا حیدرنیا  سردار 
نیز در دیدار ضمن قدردانی از حضور شهردار 
و معاونین وی، هفته بسیج را متعلق به عموم 
ملت دانست و گفت: بسیجی نه صرفأ دارنده 
کارت شناسایی بسیج و سپاه بلکه بسیج یک 
مکتب، تفکر و روحیه متعالی است که همه 
افراد با مجهز شدن به آن و آمادگی برای دفاع از 
انقلاب و اسلام و فداکاری در راه میهن و ملت 
می توانند مزین به این عنوان شوند. تجربه ثابت 
کرده هر کجا که آثاری از بسیج و تفکرِ بسیجی 
مشاهده شده، دستاوردهای شگرف و موفقیت 

های چشمگیری نیز حاصل شده است.  
 وی ضمن قدردانی از اقدامات و خدمات دوره 
ششم مدیریت شهری کرج در حوزه های مختلف 
عمرانی، خدماتی، فرهنگی و زیربنایی، تصریح کرد: 
کارهای بزرگی صورت پذیرفته و مردم نیز شاهد آن 
بوده و هستند؛ اقداماتی همچون راه اندازی قطار 
شهری و تکمیل آزادراه شمالی به یادگار خواهند 
ماند و مجموعه بسیج و سپاه نیز از اقداماتی که 
منجر به تقویت رفاه حال مردم و حل مشکلات 

شود، حمایت کامل و قاطع دارد.  
یادآور می شود شهردار کرج را در این بازدید علی 
سلطانی مقدم معاون مالی و اقتصادی، منوچهر 
سرمایه  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون  غفاری 
انسانی، علیرضا اشتری معاون فرهنگی، حسین 
دقیقیان معاون محیط زیست و خدمات شهری، 
عمرانی،  و  فنی  معاون  ناصرخاکی  محمدرضا 
حسین شیزرپور مدیرکل بازرسی، احداله احمدی 
پرگو مشاور و مدیرکل حوزه شهردار و محمدجلال 
سبزی مدیرکل امور ارتباطات و بین الملل همراهی 

کردند.

انتصاب اعضای جدید هیئت مدیره 
شرکت برق منطقه ای خوزستان

توانیر رئیس مجمع  با حکم مدیرعامل شرکت 
عمومی، اعضای جدید هیئت مدیره شرکت سهامی 

برق منطقه ای خوزستان منصوب شدند.
اصغر  علی  مشهدی،  رجبی  مصطفی  حکم  با 
خدامراد منگری معاون بهره برداری و سعید برادران 
و  اصلی  اعضاء  عنوان  به  انسانی  منابع  معاون 
مسعود رضازاده مدیر امور انتقال ناحیه کهگیلویه 
و بویراحمد به عنوان عضو علی البدل هیئت مدیره 
تا پایان مدت ماموریت هیئت مدیره فعلی منصوب 

شدند.
در بخشی از این احکام آمده است: انتظار می رود 
با همکاری سایر اعضاء هیئت مدیره، تصمیمات و 
مردم،  با  صداقت  محور  با  شرکت  آن  اقدامات 
چشم انداز  سند  اهداف  اساسی،  قانون  به  التزام 
تحقق  و  رهبری  معظم  مقام  کلی  سیاست های 
برنامه هفتم توسعه، موجب تحقق بیش از پیش 

اهداف صنعت برق گردید.
گفتنی است علی اسدی مدیرعامل، سید مهرداد 
تحقیقات  و  برنامه ریزی  معاون  موسوی  بلادی 
و مهدی باسطی نیا معاون مالی و امور پشتیبانی 
)رئیس هیئت مدیره( سایر اعضای هیئت مدیره 

شرکت برق منطقه ای خوزستان هستند.

 امضای تفاهم نامه همکاری 
میان دانشگاه علم و هنر و خانه 

مطبوعات یزد
و هنر  علم  دانشگاه  یزد- سیماصادقی مقدم-  
بهره گیری  با هدف  استان  و خانه مطبوعات  یزد 
فرهنگی،  توانمندی های  و  امکانات  از ظرفیت ها، 
علمی، تخصصی، مشورتی و تجهیزاتی مشترک، با 

یکدیگر تفاهم نامه امضاء کردند.
 این تفاهم نامه که در زمینه همکاری فرهنگی، 
علمی، آموزشی، پژوهشی و توسعه ای در زمینه 
مطبوعات، رسانه ها و ارتباطات است، طی نشستی 
خانه  مدیره  هیات  اعضای  از  تن  چند  با حضور 
مطبوعات در محل دانشگاه علم و هنر به امضای 
»محمد حسین طالبی« رئیس این دانشگاه و »امین 

سامعی« مدیر خانه مطبوعات استان رسید.
 براساس این تفاهم نامه که در هشت ماده 
و دو نسخه برای مدت یک سال منعقد شده 
تمدید  قابل  طرف  دو  رضایت  صورت  در  ولی 
است، دانشگاه علم و هنر در قبال همکاری های 
بهره  امکان  مطبوعات،  خانه  اعضای  رسانه ای 
گیری از ظرفیت ها و برخی فضاهای خود را برای 

آنان فراهم خواهد آورد.
کلاس های  و  ورزشی  سالن های   اختصاص 
با  رابطه  در  تخفیف   ارائه  و  برگزاری  آموزشی، 
دوره های آموزشی ویژه رسانه ها از جمله تعهدات 
دانشگاه و پوشش اخبار دانشگاه و ارائه مشاوره های 
رسانه ای از تعهدات خانه مطبوعات در قالب این 

تفاهم نامه است.
مطلوب  شدن  اجرابی  هدف  با   همچنین 
تفاهم نامه مقرر شده دو طرف نمایندگانی رسمی 

و دارای اختیارات کافی در این زمینه معرفی کنند.

برق متقاضایان نهضت ملی مسکن در 
گلستان تامین شد

یعقوبی-سرپرست  سادات  گرگان-فیروزه 
معاونت مهندسی و نظارت شرکت توزیع نیروی 
های  پروژه  از  واحد   ۸۸۲: گفت  گلستان  برق 
نهضت ملی مسکن در استان در مراحل پایانی 
قرار دارد و برق این پروژه ها تامین شده است. 
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان ؛ شهرام شاهی گفت : جهت تامین برق 
این ۸۸۲ واحد نهضت ملی مسکن بیش از ۱۱۳.۵ 
میلیارد ریال هزینه شده است که شهرستان های 
آزادشهر ، کلاله ، علی آبادکتول ؛شرق و غرب 
گرگان ،بندرترکمن ، آق قلا و بندرگز را شامل می 
شود.وی افزود :در ۶ ماه نخست سالجاری ، ۸ 
هزار و سیصد و پنجاه و پنج متقاضی شهری با 
اجرای ۲۵۳۸ متر شبکه فشار متوسط و ۱۷۲۶۲ 
پست  دستگاه  و ۶۰  فشار ضعیف  شبکه  متر 
توزیع و همچنین هزار و پانصد و پانزده متقاضی 
روستایی با احداث ۱۶۰ متر شبکه فشار متوسط و 
۸۰۵۹ متر شبکه فشار ضعیف و ۴ دستگاه پست 
هوایی تامین برق شده است.شاهی اضافه کرد 
:در حوزه پروژه عمرانی ، ساختمان اداری توزیع 
برق آزادشهر تاکنون بیش از ۴۲.۳ میلیارد ریال 
هزینه شده است.سرپرست معاونت مهندسی و 
نظارت شرکت توزیع نیروی برق گلستان اضافه 
کرد: نصب چراغ روشنایی معابر استان وتهیه 
طرح جهت پروژه های سیم به کابل و … از دیگر 
اقدامات این معاونت در ۶ ماه نخست امسال 

می باشد.

مهرداد حسن زاده، شهردار محمدشهر، در ادامه 
به  سبلان،  پارک  افتتاح  مراسم  در  خود  سخنان 
و  پرداخت  پروژه  این  جزئیات  و  امکانات  معرفی 

گفت:
پروژه های  از  یکی  به عنوان  سبلان،  “پارک 
تأمین  رویکرد  با  شهری،  مدیریت  محله محور 
شهروندان  فرهنگی  و  تفریحی  ورزشی،  نیازهای 
شامل  پارک  این  است.  شده  اجرا  و  طراحی 
فضای  تندرستی،  ست های  مینی فوتبال،  زمین 
استاندارد،  روشنایی  سبز،  فضای  کودکان،  بازی 
سرویس های بهداشتی و ساختمان نگهبانی است.”

وی افزود:این پروژه با اعتباری معادل ۱۲ میلیارد 
گامی  مترمربع،   ۴۹۰۰ بر  بالغ  مساحتی  و  تومان 
مهم در مسیر ایجاد فضاهای سبز شهری است که 
تأثیر مثبتی بر سلامت جسمی و روانی شهروندان 

خواهد داشت.”
شهردار محمدشهر در ادامه به دیگر پروژه های 
در حال اجرا در سطح شهر اشاره کرد و گفت:یکی 
ایجاد  در سال جاری،  ما  برنامه های  مهم ترین  از 
زیرساخت هایی برای ورزش های ساحلی در پارک 
معادل  مساحتی  که  پارک،  این  است.  تندرستی 
مجموعه  یک  به عنوان  دارد،  مترمربع  هزار   ۱۳
فرهنگی  و  ورزشی  مدرن  امکانات  با  چندمنظوره 
ورزش های  برای  بی نظیر  محلی  و  شده  طراحی 
ساحلی در استان البرز خواهد بود. این در حالی 
نوع  این  برای  فضایی  تاکنون  استان  که  است 

فعالیت ها نداشته است.”
که  هستیم  تلاش  در  داد:ما  ادامه  حسن زاده 
به  را  محله ای  پارک  پروژه  چهار  از  یکی  ماه  هر 
پارک  شامل  پارک ها  این  برسانیم.  بهره برداری 
نرگس در محله طالقانی، پارک ولایت در ولد آباد، 
و پارک تندرستی در مجموعه هزار واحدی است. 
اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد تومان برای این پروژه ها 
در نظر گرفته شده که بخش عمده ای از آن صرف 

احداث پارک تندرستی خواهد شد.”
تلاش های  از  پایان،  در  محمدشهر  شهردار 
همکاران خود در شهرداری و دیگر دست اندرکاران 
اجرای پروژه های شهری قدردانی کرد و گفت:باید 
از تمام عزیزانی که در حوزه های مختلف شهرداری، 
از جمله عمران، معاملات، خدمات شهر و معاونت 
تکمیل  و  راه اندازی  در  منابع،  و  مدیریت  توسعه 
پروژه ها نقش داشتند، صمیمانه تشکر کنم. این 
تیم  شبانه روزی  تلاش های  نتیجه  موفقیت ها 
شورای  اعضای  حمایت های  و  شهری  مدیریت 

اسلامی شهر است.”
وی با اشاره به شرایط سرد آب وهوایی و ضرورت 

با  افزود:امیدوارم  پروژه ها  از  سریع تر  بهره برداری 
ادامه این روند، بتوانیم گام های مؤثری در مسیر 
و  سبز  فضاهای  سرانه  افزایش  پایدار،  توسعه 

ارتقای کیفیت زندگی شهروندان برداریم.”
شهردار حسن زاده در پایان مراسم، با تقدیر ویژه 
از مسئولان حاضر در این رویداد، ابراز امیدواری 
کرد که پارک سبلان و دیگر پروژه های در دست 
اجرا، الگویی از مدیریت موفق شهری را در سطح 

استان البرز به نمایش بگذارد.
محمد مهرزاد در حاشیه این مراسم ضمن تقدیر 
از همت مسئولین شهرستان کرج و تیم اجرایی، 
اظهار داشت: »پارک سبلان با هدف فراهم کردن 
به ویژه  شهروندان،  ورزش  و  تفریح  برای  فضایی 
این  است.  شده  طراحی  نوجوانان،  و  جوانان 
برای  سالم  و  شاد  محیطی  ایجاد  بر  علاوه  پارک 
امکانات  با  به عنوان یک فضای سبز  شهروندان، 
متنوع، به ارتقاء کیفیت زندگی در منطقه کمک 

خواهد کرد.«
وی افزود: »این پروژه با مساحتی حدود ۴۹۰۰ 
ریال  میلیارد   ۱۲۰ معادل  هزینه ای  و  مربع  متر 
بهره برداری رسید که شامل ساخت زمین های  به 
و  سبز  فضای  کودکان،  بازی  فضای  ورزشی، 
نورپردازی مناسب است. این پروژه به طور خاص 
و  نوجوانان طراحی شده  و  استفاده جوانان  برای 
ورزشی  و  تفریحی  مرکز  یک  عنوان  به  می تواند 
در  اجتماعی  نشاط  و  سلامت  سطح  ارتقاء  به 

محمدشهر کمک کند.«
شهری  خدمات  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی محمدشهر در ادامه سخنان خود 
به پروژه های آینده اشاره کرد و گفت: »این پارک 
تنها اولین گام از پروژه های توسعه فضای سبز در 
آینده،  ماه های  در  ان شاءالله  است.  محمدشهر 
مختلف  نقاط  در  دیگر  پارک های  افتتاح  شاهد 
شهر خواهیم بود که به افزایش امکانات رفاهی و 

تفریحی برای مردم کمک خواهد کرد.«
فضاهای  ایجاد  که  کرد  تأکید  همچنین  وی 
کمک  شهروندان  روحیه  ارتقاء  به  نه تنها  سبز 
می کند، بلکه به بهبود کیفیت محیط زیست نیز 
می انجامد و نقش بسزایی در مقابله با مشکلات 

زیست محیطی شهری دارد.
تلاش  »همه  داشت:  اظهار  پایان  در  مهرزاد 
ما این است که شهر محمدشهر به شهری پر از 
فضای سبز، امکانات رفاهی و تفریحی تبدیل شود. 
با سرمایه گذاری در پروژه هایی مانند پارک سبلان و 
سایر پارک های آینده، امیدواریم که شاهد شهری 

پویا و شاد برای تمامی شهروندان باشیم.
این افتتاحیه نشان دهنده توجه مسئولین شهری 
زیرساخت های  بهبود  و  زندگی  کیفیت  ارتقاء  به 
شهری برای رفاه عمومی است و امید می رود که 
گام های  نزدیک،  آینده ای  در  مشابه  پروژه های 

مؤثری در راستای توسعه پایدار شهری بردارند.

شهردار محمدشهر:

ویکردهای ورزشی و فرهنگی وژه ای جامع با ر پارک سبلان؛ پر
پارک سبلان، با مساحت ۴۹۰۰ مترمربع و اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد تومان، به عنوان یکی از پروژه های شاخص مدیریت شهری محمدشهر، امروز به 

بهره برداری رسید. این پارک با امکانات ورزشی، تفریحی و فرهنگی، گامی دیگر در راستای توسعه پایدار شهری و افزایش کیفیت زندگی شهروندان است.

پارک سبلان 
با هدف فراهم 
کردن فضایی 

برای تفریح 
و ورزش 

شهروندان، 
به ویژه جوانان و 

نوجوانان، طراحی 
شده است. این 
پارک علاوه بر 
ایجاد محیطی 

شاد و سالم برای 
شهروندان، به 

عنوان یک فضای 
سبز با امکانات 

متنوع، به ارتقاء 
کیفیت زندگی 

در منطقه کمک 
خواهد کرد

خبر خوش شهردار برای نیروهای کارگری
 حق فوق العاده جذب بازار کار برای تمامی کارگران

پرداخت می شود
شهردار کرج گفت: به لطف خداوند متعال، امکان پرداخت فوق العاده جذب بازار 
کار مورد تایید کمیته طبقه بندی مشاغل، با محاسبه معوقات این مزایا، برای 

تمامی کارگران مجموعه مهیا شده است.
مدیریت  پرسنل  گفت:  خبر  این  اعلام  ضمن  کیانی  مهرداد 
شهری با هر نوع قرارداد کاری اعم از کارگری و کارمندی و… با 
روحیه خدمتگزاری برای تحقق اهداف و سیاست های مدیریت 
شهری تلاش می نمایند و قطع به یقین با تقویت انگیزه های 
رفاهی و توجه بیشتر به معیشت عزیزان، امکان ارتقای بهره وری 
سازمانی و ارائه خدمات بیشتر و بهتر به شهروندان مهیا خواهد 

شد.
کیانی، رسیدگی و حمایت از این عزیزان را جزو وظایف ذاتی و اخلاق حرفه ای مدیریتی ارزیابی 
کرد و افزود: بر همین مبنا تلاش کرده ایم در دوره ششم مدیریت شهری با نگاه ویژه ای به این قشر و 

نیازمندی هایشان بپردازیم.  
وی، تحقق پرداخت فوق العاده جذب بازار کار را با توجه به همین رویکرد عنوان کرد و ادامه داد: این 
اتفاق با پیگیری ها و نامه نگاری های انجام گرفته از سوی مجموعه  با حمایت دستگاه ها و بخش های 

مرتبط محقق شده است.
شهردار کرج تصریح کرد: با همکاری معاونت مالی و اقتصادی روند پرداخت مزایای مذکور و معوقه 

آن با توجه تاریخ ابلاغ به سرعت انجام می گیرد.  
این مسئول تاکید کرد: این مزایا برای همه همکاران کارگری فراهم شده و به زودی مبالغ مذکور 

محاسبه و به ایشان پرداخت خواهد شد.

مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون جاری خبر داد
 تحقق 18 هزار بشكه افزایش تولید روزانه در

شركت نفت و گاز كارون
مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون از افزایش تولید ۱۸ هزار بشکه 

ای تولید نفت این شرکت در آبان ماه سال جاری خبر داد.
مهندس حسن شهروئی در تشریح خبر فوق اظهار داشت: بر اساس 
برنامه ریزی و انجام فعالیت های مستمر بر روی چاه ها و تأسیسات 
شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون طی آبان ماه سال جاری افزایش 
تولیدی معادل ۱۸ هزار بشکه در روز حاصل گردید. مهندس شهروئی در 
خصوص اقدامات انجام شده جهت دستیابی به این دستاورد مهم گفت: 
با انجام فعالیت بر روی چاه های توسعه ای،تعمیری،ترمیمی و تلمبه های 
درون چاهی،افزایش تولید ۱۸ هزار بشکه در روز میسر گردید که در این 
ارتباط با تعمیر ۱۰ حلقه چاه توسط دستگاه لوله مغزی سیار،اسید کاری،رفع موانع 
درون چاهی،مشبک کاری به میزان ۱۴ هزار و ۶۰۰ بشکه در روز افزایش تولید حاصل گردید،همچنین با 
نصب تسهیلات سرچاهی و خط لوله جریانی،تأمین مولد برق و رفع مانع درون چاهی ۵ حلقه چاه مجهز به 
تلمبه درون چاهی به میزان ۳هزار و ۴۰۰ بشکه در روز افزایش تولید محقق شده است. مدیر عامل شرکت 
بهره برداری نفت و گاز کارون افزود: انجام این فعالیت ها با برنامه ریزی های مستمر،هماهنگی و همکاری 
مدیریت های ذیربط امورفنی مناطق نفتخیز جنوب تلاش شبانه روزی بخش های مختلف شرکت کارون و 
مشارکت فعال بخش های ستادی و حمایت ها و پشتیبانی مدیر عامل محترم شرکت ملی مناطق نفتخیز 
جنوب حاصل شده است. مهندس شهروئی در پایان اظهار داشت:لازم میدانم از زحمات و تلاش های کلیه 
مدیریت ها،مسئولین،کارشناسان و نیروهای تلاشگر در مجموعه شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون و 
شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب که زمینه دستیابی به این موفقیت را فراهم آوردند تشکر و قدردانی نمایم و 
امیدوارم با ادامه این روند در آینده نیز بیش از پیش دستیابی به اهداف تولیدی شرکت کارون محقق گردد.

مدیرعامل شرکت پتروشیمی ایلام:
 نشاط اجتماعی را به مشکلات پتروشیمی

گره نمی زنیم
ایلام- خبرنگار ابتکار - یوسف شریفی در همایش »آموزش خانواده از فرزندآوری 
تا رضایت زوجین« ویژه خانواده بزرگ پتروشیمی ایلام گفت:نشاط اجتماعی 

را به مشکلات شرکت پتروشیمی ایلام گره نمی زنیم.
صنعتی  محیط  در  کار  افزود:  ایلام  پتروشیمی  شرکت  مدیرعامل 
پتروشیمی با چالش همراه است و برای فائق آمدن بر این چالش ها 

نیازمند آرامش خاطر و ثبات شغلی کارکنان هستیم.
شریفی با تاکید بر این مهم که خانواده ها دغدغه کارکنان را کاهش 
دهند ادامه داد: بخش اصلی تامین آرامش کارگران و کارکنان بر  عهده 
مجتمع  توسط  روانی  امنیت  این  از  دیگری  بخش  و  آنهاست  همسران 
ایلام  پتروشیمی  مدیره  هیات  رئیس  نایب  شود.  برقرار  باید  ایلام  پتروشیمی 
خاطرنشان کرد:حال پتروشیمی خوب باشد حال خانواده ها هم خوب می شود. وی با تقدیر از همسران 
کارکنان که تنش روحی کارکنان را برطرف می کنند افزود: تامین معیشت کارکنان و اشتغالزایی از وظایف 
ذاتی پتروشیمی است. یوسف شریفی با اشاره به اینکه کار به زندگی گره خورده است  ادامه داد: برای بهبود 

سطح رضایتمندی خانواده های کارکنان برنامه های ویژه ای در دست اقدام است.
وی نیروی انسانی بادانش و کارآمد  و پتانسیل های عظیم نفت، گاز و پتروشیمی را مهم ترین ظرفیت های 
استان در حوزه صنعت برشمرد و تصریح کرد:ایلامی ها  به واسطه ی تخصص و تعهد قابل تحسین، توان 

مدیریت بسیاری از شرکت های بزرگ پتروشیمی کشور را دارا هستند.
به گزارش روابط عمومی پتروشیمی ایلام، با حضور اساتید برجسته روان شناسی کشور و کارگروه مشاوره 
روانشناسی پترول، نخستین همایش آموزش خانواده از فرزندآوری تا رضایت زوجین ویژه کارکنان و خانواده 

بزرگ پتروشیمی ایلام در هتل زاگرس شهر ایلام برگزار شد.

پکیج های  مصرف  :بهینه سازی  مولوی  محمود  شهرکرد   
بسیار مهمی  بختیاری نقش  و  استان چهارمحال  گرمایشی در 
در کاهش مصرف گاز طبیعی و حفاظت از محیط زیست دارد. 
با توجه به شرایط اقلیمی این استان، که در طول فصل های سرد 
سال به گرمایش بیشتری نیاز دارد، استفاده بهینه از منابع انرژی 

اهمیت ویژه ای پیدا می کند.
افزایش کارایی پکیج ها استفاده از پکیج های گرمایشی با راندمان 

بالا می تواند مصرف گاز طبیعی را به شدت کاهش دهد.
به  پیشرفته ای هستند که  فناوری های  دارای  پکیج های مدرن 
تولید  مؤثرتر  طور  به  را  حرارت  تا  می دهد  را  امکان  این  آن ها 
کنند. عایق بندی مناسب ساختمان ها یکی از عوامل کلیدی در 
بهینه سازی مصرف انرژی، عایق بندی صحیح ساختمان ها است. 
و درهای  دیوارها، سقف  در  مناسب  عایق های  از  استفاده  با 
به  نیاز  و  کرد  جلوگیری  گرما  هدررفت  از  می توان  ساختمان، 

استفاده از پکیج های گرمایشی را کاهش داد. 
پکیج های  مرتب  تعمیر  و  نگهداری  منظم  نگهداری  و  تعمیر 
با  کند.  کمک  آن ها  عملکرد  بهینه سازی  به  می تواند  گرمایشی 
بررسی و تنظیم منظم این دستگاه ها، می توان از کارایی بهتر و 

مصرف کمتر گاز طبیعی اطمینان حاصل کرد.
نوینی  تکنولوژی های  امروزه،  نوین  تکنولوژی های  از  استفاده 
مانند سیستم های هوشمند گرمایشی در بازار موجود است که 

می توانند مدیریت بهتری بر روی مصرف انرژی داشته باشند. 
نیاز و شرایط جوی  این سیستم ها می توانند دما را بر اساس 
و  آموزش  کنند.  جلوگیری  بی مورد  مصرف  از  و  کرده  تنظیم 
به  آن ها  ترغیب  و  مردم  میان  در  آگاهی  ایجاد  فرهنگ سازی 
استفاده بهینه از منابع انرژی بسیار مؤثر خواهد بود. برگزاری 
کارگاه ها و جلسات آموزشی در سطح جامعه می تواند به تغییر 

نگرش و رفتار مصرف کنندگان کمک کند.

سیاست های تشویقی دولت می تواند از طریق ارائه تسهیلات 
و مشوق های مالی برای خرید پکیج های با راندمان بالا و همچنین 
را  طبیعی  گاز  مصرف  ساختمان ها،  عایق بندی  بهبود  به  کمک 

کاهش دهد.
منظور  به  مردم  برای  انگیزه ای  می توانند  سیاست ها  این 
باشند.بهینه سازی  انرژی  بهینه سازی مصرف  در  سرمایه گذاری 
مصرف پکیج های گرمایشی نه تنها به صرفه جویی در هزینه های 
خانوارها کمک می کند، بلکه اثرات مثبتی بر روی محیط زیست و 

کاهش آلودگی هوا دارد.
با توجه به ذخایر محدود گاز طبیعی و مصرف روزافزون آن، 
دارای  که  بختیاری  و  چهارمحال  استان  در  ویژه  به  اقدام  این 
اقلیم سردی در فصل های زمستان است، بسیار حیاتی است. 
با همکاری تمامی نهادها و مردم، می توان به یک آینده پایدار و 

کم مصرف تری دست یافت.

بهینه سازی مصرف پکیج های گرمایشی دراستان سردسیرچهارمحال وبختیاری امری اجتناب ناپذیراسترئیس امور مشترکین استان چهارمحال و بختیاری 

تاکید استاندار یزد بر تقویت اقتصاد دانش بنیان و اقتصاد خورشیدی
بازوی  و  قوه  عاقله  به عنوان  استان«  از »اتاق فکر توسعه  یزد  استاندار  یزد- سیما صادقی مقدم- 
مشورتی مدیریت ارشد استان یزد نام برد و گفت: توسعه استان در راستای تحقق »یزد پایدار« بدون 

فکر و دانش و با نگاه انفرادی و بخشی امکان پذیر نیست.
محمدرضا بابایی در نشست مشترک اعضای اتاق فکر توسعه استان یزد از این اتاق به عنوان قوه عاقله 
مدیریت استان یزد نام برد و اظهار کرد: این گروه فکری متشکل از افراد صاحب اندیشه و تجربه اجرایی 

در راستای حرکت به سمت »یزد پایدار« با مدیران همکاری خواهند کرد.
وی با اشاره به ویژگی های مدیران ارشد استان در دولت های پیشین همچون برنامه محوری، توانمندی 
در اجرا و پیگیری مستمر مسائل گفت: در صورت ورود مؤثر اتاق فکر توسعه استان و ارائه راه حل های 

عملیاتی برای مشکلات قطعاً هدف یزد پایدار محقق خواهد شد.
استاندار یزد از برنامه ریزی در راستای تغییر ریل گذاری سیاست های اقتصادی و صنعتی استان خبر 
داد و تصریح کرد: بر اساس مفهوم توسعه پایدار، منافع امروز، نباید مصالح آیندگان را در معرض 

آسیب و خطر قرار دهد.
بابایی با تاکید بر توسعه همه جانبه استان در حوزه های اجتماعی و فرهنگی به جای تمرکز صرف بر 
توسعه اقتصادی، گفت: اتاق فکر استان باید به عنوان مرکز تصمیم سازی، با ایده پردازی و اندیشه ورزی 

جهت رفع مسائل مختلف، یک بازوی مشورتی برای مدیریت ارشد استان باشد.
یافتن راه  ایجاد چالش های اصلی استان، تحلیل ریشه ها و  بر لزوم شناسایی عوامل  تاکید  با  وی 
حل های مناسب برای رفع مشکلات افزود: همچنین در کنار سیاست گذاری های اتاق فکر، گفتمان سازی 

نیز باید در دستور کار قرار گیرد.
بابایی با بیان اینکه بررسی همزمان رفع مشکلات و چالش ها و نیز تقویت مزیت های برجسته استان 
راهگشا خواهد بود، گفت: در این راستا پیگیری های ملی و استانی به منظور حل بحران آب و نیز توسعه 

متوازن صنعتی و بررسی مسائل زیست محیطی در دستور کار قرار گرفته است.
وی باتاکید برتقویت اقتصاد دانش بنیان و اقتصاد خورشیدی، این حرکت را رویکرد جدید 
استان در دولت چهاردهم دانست و افزود: در جلسات اتاق فکر مسائل، چالش ها و مزیت های 
استان به صورت مصداقی بررسی و با همفکری و تبادل نظر، راهکارهای عملیاتی مشخص و 

اجرایی شود.
استاندار یزد با تاکید بر لزوم بهره گیری از حضور متفکران به جای همفکران در نشست های اتاق فکر 
استان یادآور شد: هدف از تشکیل این ساختار تفکر جمعی، تدوین برنامه های عملیاتی برای حل مسائل 

استان با همکاری و جمع آوری نظرات مختلف است.
بابایی با بیان اینکه توسعه استان بدون فکر و دانش و با نگاه انفرادی و بخشی امکان پذیر نخواهد بود 
گفت: خروجی جلسات اتاق فکر علاوه بر امکان استفاده توسط مدیران ارشد استان، دستگاه ها و بخش 

خصوصی از قابلیت اثرگذاری فرا استانی نیز برخوردار است.
وی با تاکید بر ضرورت بازنگری و انجام تغییرات در برنامه تحولی استان با رویکرد »یزد پایدار« اظهار 
کرد: تدوین این برنامه نه تنها منافاتی با فعالیت های اتاق فکر توسعه استان نداشته بلکه با نقطه زنی 

دقیق و تعیین اولویت های استان اجرای این برنامه را تسهیل خواهد کرد.


